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Protokoll från styrelsemöte 221031 
Närvarande: Elisabeth Hedfors, Peter Hedfors, Linda Bylefors, Kerstin Ahlm, Simon 
Löfgren och Anna Thorsén. 

1.   Beslut om ordförande och sekreterare 
Elisabeth Hedfors väljs som ordföranden. Simon Löfgren väljs som 
sekreterare.  

 

2. Beslut om dagordning 
Utsänd dagordning antas. 

 

3. Uppföljning  

Sammanträdet är det första sedan i juni 2022. 
 
Nationaldagsfirande: 
Styrelsen konstaterar att uppslutningen var god. Trevligt och uppskattat 
arrangemang, likt tidigare år. 
 

Promenadloppis: 
Mycket folk besökte aktiviteten, klart över förväntan. Besökare från andra 
delar av kommunen, inte enbart föreningens upptagningsområde. Många 
flygblad delades inför aktiviten och ett större antal delningar och inlägg via 
Facebook. Svårt att veta vilket som haft största effekt, sannolikt är 
kombinationen bra. 
 

Styrelsen är enig om att konceptet är bra och innebär att den som vill sälja 
gör så vid sitt eget boende. Detta skapar en rörlighet och en social sida av 
evenemanget, man träffas och sampratar vilket adderar ett mervärde.  
Populärt med fika, ca 200 personer vilket vi bör fortsätta med även 
kommande år. Söndag är sannolikt en bra dag även framåt, ger möjlighet att 
dagen innan ha ledig dag för att förbereda. I stort är styrelsens bedömning 
att investeringen är god och genomförandet kring aktiviteten i sin helhet varit 
mycket bra. 
  

4. Planering årsmöte 
Styrelsen är överens kom att kommande årsmöte bör hållas digitalt, likt 
tidigare år. Detta anses bidra till en bättre upsslutning vilket är viktigt. 
Styrelsen konstaterar vidare att tidigare årsmötens tema bidrar till 
attraktivitet. På motsvarande vis bör kommande årsmöte ha ett tema. Ett 
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förslag är att flertalet boende upplever en allt ökande bullernivå från Riksväg 
40. Förslagvis kan Trafikverket bjudas in för att berätta mer om sitt arbete 
med bullernivåer och åtgärder kring detta. Elisabeth undersöker detta 
närmare med Trafikverket. 

I övrigt finns förslag om att köpa in en hjärtstartare. Den bör finnas centralt 
på området och utgör en större investering. Som en del i ett sådant tänkbart 
inköp bör utbildning/kurs organiseras. Aktiviteten bedöms tillräckligt stor 
och att det därför skulle gynnas av att någon/några utanför styrelsen håller i 
ett sådan aktivitet. Peter hör sig för med ev. intresserade. 

Datum för årsmötet sätts till den 7 mars 2023. 

5. Information (utdelning, hemsidan, tavlorna m.m.) 
Utgår. 

6. Nästa möte 
25 januari 2023. 

7. Övriga frågor  
Cykelfest 

Styrelsen har mottagit intresse om att personer utanför styrelsen gärna ser 
att en cykelfest anordnas även kommande år. Emellertid så bedömer 
intressenterna att ett antal personer ytterligare krävs för att anordna 
aktiviteten. Styrelsen hänvisar intresserade till ytterligare personer som 
skulle kunna tänkas vilja bidra till detta. 

 

Invigning av cykelbanan 

Flera i styrelsen tycker att det skulle vara kul att i närtid ha en liten invigning 
av den nybyggda cykelbanan vid Kettilsvallen. Exempelvis att grilla korv 
eller motsvarande kan vara inslag i aktiviteten. Bäst är sannolikt en helgdag 
inom en inte alltför avlägsen framtid då cykelbanan fortfarande uppfattas 
som ny. Anna och Linda pratar ihop sig.  
 

 

Sekreterare   Ordförande 

 

Simon Löfgren   Elisabeth Hedfors 

 


